
Zápis ze zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Chropyně konaného 

 dne 29. dubna 2020 

 

 

Přítomni: Mgr. Milan Bajgar, MBA, Ing. Jiří Maršálek, Mgr. Martin Schmied, Jiří Kondler, Marek Polišenský  

 

Omluveni:   Ing. Zuzana Konvičná, Mgr. Igor Štěpánek  

 

Přizváni: Ing. Lenka Macháčková 

 

Místo zasedání: zasedací místnost Městského úřadu Chropyně 

Začátek a konec jednání: 16.00 – 17.00 hodin 

 

Program jednání: 

1. Závěrečný účet města Chropyně včetně zprávy o přezkoumání hospodaření za rok 2019 

2. Účetní závěrka města Chropyně za rok 2019 

3. Návrhy využití pozemku parcelní číslo 266/2 travní plocha v lokalitě za zámkem v katastrálním území 

Chropyně 

4. Majetkoprávní záležitosti 

5. Rozpočtové opatření města Chropyně č. 1 v roce 2020 

6. Výroční zpráva o hospodaření Základní školy Chropyně za rok 2019 

7. Výroční zpráva o hospodaření Zařízení školního stravování Chropyně za rok 2019 

8. Výroční zpráva o hospodaření Mateřské školy Chropyně za rok 2019 

9. Výroční zpráva o hospodaření Správy majetku města Chropyně za rok 2019 

10. Návrh obecně závazné vyhlášky města Chropyně o místním poplatku ze psů 

11. Různé 

 

 

ad 1) Finanční výbor doporučuje ZM schválit závěrečný účet města Chropyně včetně zprávy o přezkoumání 

hospodaření za rok 2019 v předloženém znění, a to bez výhrad . 

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

   

ad 2) Finanční výbor doporučuje ZM schválit účetní závěrku města Chropyně za rok 2019 v předloženém 

znění. 

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

ad 3)     Finanční výbor vyjádřil nesouhlas s návrhem na vybudování dětského hřiště a sportoviště na 

předmětném pozemku, a to z důvodu kolize návrhu s územním plánem a zejména s plynárenským zařízením, 

které do pozemku zasahuje svými ochrannými a bezpečnostními pásmy a činí tak záměr nepřípustným. 

Finanční výbor doporučuje ZM schválit 

prodej pozemku parcela číslo 266/30 travní plocha o výměře 396 m2 v katastrálním území Chropyně za cenu 

620 Kč/m2 panu Ing. Jiřímu Slezákovi, bytem E. Filly 815 Chropyně.  

 

Pro: 4  Proti:1  Zdržel se: 0 

 

ad 4) Majetkoprávní záležitosti: 

 

Prodloužení termínu pro předložení dokladů potřebných pro zahájení stavby 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 



 

Převod majetku k hospodaření příspěvkové organizaci Služby občanům Chropyně a příspěvkové organizaci 

Správa majetku města Chropyně 

 Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

Prodej pozemků v lokalitě bývalého státního statku v Katastrálním území Chropyně 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Poskytnutí dotace z Programů S (sportovní aktivity) a Z (zájmové a volnočasové aktivity) 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí finanční podpory z rozpočtu Zlínského kraje 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Finanční výbor doporučuje ZM schválit majetkoprávní záležitosti v předloženém znění.    

 

ad 5) FV doporučuje ZM schválit rozpočtové opatření města Chropyně č. 1 v roce 2020 v předloženém 

znění. 

 Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

ad 6)  Finanční výbor doporučuje ZM vzít na vědomí Výroční zprávu o hospodaření Základní školy Chropyně, 

okres Kroměříž, příspěvkové organizace, za rok 2019 a rozdělení hospodářského výsledku. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

ad7)  Finanční výbor doporučuje ZM vzít na vědomí Výroční zprávu o hospodaření Zařízení školního 

stravování Chropyně, okres Kroměříž, příspěvkové organizace, za rok 2019 a rozdělení hospodářského 

výsledku. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

ad 8) Finanční výbor doporučuje ZM vzít na vědomí Výroční zprávu o hospodaření Mateřské školy 

Chropyně, okres Kroměříž, příspěvkové organizace, za rok 2019  a rozdělení hospodářského výsledku. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

ad 9)  Finanční výbor doporučuje ZM vzít na vědomí Výroční zprávu o hospodaření Správy majetku města 

Chropyně, příspěvkové organizace, za rok 2019  a rozdělení hospodářského výsledku. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

ad 10)     Finanční výbor doporučuje ZM vydat Obecně závaznou vyhlášku města Chropyně o místním poplatku ze 

psů. 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

ad 11)     Termín příštího zasedání Finančního výboru bude upřesněn.  

 

Zapsala:    Ing. Macháčková 

 

 

 



 

 
 
 
 
 

 
 
 
 


